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CONSILIUL JUDEŢEAN BACĂU  
Compartiment de lucru consilieri judeţeni 
Nr.31745 din 29.11.2023 
 
 
 

    PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 29.11.2023, în şedinţa ordinară a 

Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

   Ședința a fost convocată în conformitate cu prevederile art.178 alin .(1)  din Codul administrativ cu 
modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia nr.785 din 23.11.2023 a Preşedintelui Consiliului 
Judeţean Bacău, comunicată în termenul prevăzut de lege consilierilor judeţeni şi adusă la cunoştinţă 
publică în presa locală şi pe site-ul consiliului judeţean.  

   Şedinţa se desfăşoară în sala mare de şedinţe a Consiliului Judeţean Bacău. 
      Şedinţa fiind legal  constituită îşi poate desfăşura lucrările. 
      Lucrările şedinţei sunt conduse de domnul preşedinte Valentin Ivancea.  
   Din totalul de 36 de consilieri judeţeni în funcţie, sunt prezenţi în sală 30 de consilieri. Domnul 
consilier Droiman Norbert Alexandru, doamna consilier Filip Daniela, domnul consilier Gavriliu Adrian, 
domnul consilier Mititelu Mihai şi domnul consilier Vreme Valerian participă la şedinţă on-line. Doamna 
consilier Ţaga Aurelia este absentă. 
     Având în vedere proiectul ordinii de zi, la şedinţă au fost invitaţi să participe domnul Bezniuc 
Radu, administrator executiv R.A. Aeroportul Internaţional “George Enescu” Bacău, domnul colonel 
Cărăşel Ovidiu Vasile, inspector şef al Inspectoratului Judeţean pentru Situaţii de Urgenţă “Maior 
Constantin Ene” al Judeţului Bacău precum şi directorii/șefii de servicii ai direcţiilor/serviciilor din cadrul 
aparatului de specialitate.  
  Comisia economică, Comisia sănătate, asistenţă socială, tineret şi sport, Comisia educaţie, cultură,  
artă şi religie, Comisia juridică şi administraţie publică, Comisia urbanism, amenajarea teritoriului şi 
lucrări publice au emis avize favorabile pentru toate proiectele înscrise pe proiectul ordinii de zi.  
     ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri, bine aţi venit la 
şedinţa ordinară de astăzi.  
 

 Pentru şedinţa de astăzi, proiectul ordinii de zi este următorul: 

1. Aprobarea procesului-verbal al şedinţei  extraordinare convocată de îndată  din data de 14.11.2023;  
 

2. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, 
aplicabile în anul 2024; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
 

 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor de pe teritoriul 
județului Bacău; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de 
investiții ,,Lucrări de consolidare sector de drum judetean DJ 117, zona Chira, județul Bacău”. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați – fază Proiect tehnic, 
pentru obiectivul de investiții „Creșterea eficienței energetice în clădirile publice – Filarmonica 
Mihail Jora, Bacău” finanțat de către Administraţia Fondului pentru Mediu, prin Programul privind 
creşterea eficienţei energetice şi gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
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6. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Judeţului Bacău, pe anul 
2023. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

  

7. Proiect de hotărâre privind revocarea dreptului de folosinţă gratuită constituit în favoarea Fundaţiei de 
Sprijin Comunitar Bacău asupra Districtului Podu Turcului şi a  terenului aferent acestuia. 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
  

 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între Judeţul Bacău şi Administraţia 
Bazinală de Apă Siret în vederea realizării obiectivului de investiţii ,,Creşterea accesibilităţii şi 
conectivităţii la reţeaua rutieră TEN-T  a drumurilor judeţene DJ 206B (intersecţie cu DJ 119D)-
Parava şi Rădoaia –Dumbrava (intersecţie cu DJ 119) Jud Bacău” ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

9. Proiect de hotărâre privind darea în administrare a imobilelor cu nr. cadastral 62292 - teren în 
suprafaţă de 554 mp și cu nr. cadastral 62292 - C3 - Bază salvamont, situate în loc. Slănic - Moldova, 
str. Mihalache Spiridon, nr. 6, jud. Bacău, aflate în domeniul public al Judeţului Bacău către Serviciul 
Public Judeţean pentru Promovarea Turismului şi Coordonarea Activităţii de Salvamont Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

10. Proiect de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unor bunuri imobile inscrise în Cartea Funciară 
nr.60199 Podu Turcului, care aparţin domeniului public al Judeţului Bacău, în vederea trecerii 
acestora din domeniul public al Judeţului Bacău în domeniul public al Comunei Podu Turcului; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în valoare de 
81.982 mii lei ; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

12. Proiect de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale de membru a Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică Bacău către Asociaţia Naţională a Autorităţilor Teritoriale de Ordine Publică ,,ANATOP” , 
aferentă anilor 2022 și 2023; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
13. Proiect de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole și al masei verzi 

de pășune pentru anul 2024, în judeţul Bacău ; 
Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 

 
14. Proiect de hotărâre privind avizarea analizei elaborată și fundamentată de Regia Autonomă 

Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, în vederea exceptării acesteia de la aplicarea 
prevederilor Capitolului III, secțiunea 2 din Legea 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare 
pentru asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung,cu modificările ulterioare; 

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 
15. Raport de audit financiar asupra situațiilor financiare consolidate ale Județului Bacău la data de 

31.12.2022. 
 

 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi prezentate. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   

3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
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9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   

23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Supun la vot în conformitate cu prevederile art.135, alin.(8) din 
Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, suplimentarea proiectului ordinii de zi cu 
următoarele proiecte:  
  

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- economici pentru realizarea obiectivului 
de investiție “Modernizarea infrastructurii din zona Orizont-strada Mercur și Amenajarea Pieței 
Casei de Cultură, Municipiul Onești“ județul Bacău ; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- economici pentru realizarea obiectivului 
de investiție “Lucrări de modernizare și dotare Biblioteca Municipală “Radu Rosetti” Onești“ ; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru aparatul de 
specialitate al Consiliului Judeţean Bacău și a Regulamentului de organizare și funcționare a 
aparatului de specialitate, precum și a celorlalte structuri funcționale din cadrul Consiliului Județean 
Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii și a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Bibliotecii Județene ,,C. Sturdza’’ Bacău;  

Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 

5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii si a Regulamentului de 
organizare și funcționare ale Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii 
Tradiționale Bacău; 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

 
 

 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean Bacău nr. 
137/2023 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Filarmonica „Mihail Jora” Bacău, 
cu modificările ulterioare. 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacău 
 

7. Proiect de hotărâre privind validarea ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Bacău, în 
mandatul 2020-2024 a domnului comisar-șef de poliţie Ciobotici Silviu, împuternicit şef al 
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău.. 

 Iniţiator: dl. Valentin Ivancea – preşedinte al Consiliului Judeţean Bacă 
 
 

Pentru proiectele de hotărâre înscrise la punctul 1 și punctul 2 urgența este motivată de faptul că 
Municipiul Onești, prin adresele înregistrate la Consiliul Județean sub nr. 30927/21.11.2023 și nr. 
31443/27.11.2023, a înaintat memoriul justificativ, HCL nr.278/26.10.2023 si HCL nr. 287/15.11.2023 
privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați, aferenți celor două obiective de investiții, 
însoțite de devizele generale actualizate în septembrie și noiembrie 2023, precum si contractul de finanțare 
nr. 7277/2021. Potrivit art. 2, alin.(2) din contractul de finantare menționat, termenul de implementare a 
proiectului este 31.12 2023. 
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 Pentru proiectele de hotărâre înscrise la punctele 3, 4 și 5 urgența este motivată de necesitatea 
aplicării măsurilor aprobate prin Legea nr. 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru asigurarea 
sustenabilității financiare a României pe termen lung, cu modificările ulterioare, cu respectarea încadrării 
în termenele legale. 

 Pentru proiectul înscris la punctul 6 urgența este motivată de faptul că, prin adresa Filarmonicii 
“Mihail Jora” Bacău nr. 936/2023, înregistrată la Consiliul Județean Bacău sub nr. 31059/2023, se solicită 
modificarea statului de funcții al instituției, ca urmare a promovării examenului în grad profesional, iar 
potrivit art. 97 alin (1) din HG nr. 1336/2022, cu modificările și completările ulterioare “încadrarea în noua 
funcție ca urmare a promovării examenului de promovare se face cu prima zi a lunii următoare  celei în 
care a avut loc promovarea”. 

Pentru proiectul înscris la punctul 7 menționăm că, potrivit adresei Autorității Teritoriale de Ordine 
Publică Bacău nr.303 din 27.11.2023, înregistrată la Consiliul Județean Bacău sub nr. 31404 din 
27.11.2023, domnul comisar-șef de poliție Ciobotici Silviu, este împuternicit șef al Inspectoratului de 
Poliție Bacău. Având în vedere faptul că mandatul de membru A.T.O.P. Bacău care revine șefului 
Inspectoratului de Poliție Județean Bacău este vacant de peste 6 luni, considerăm că pentru funcționarea 
eficientă a A.T.O.P. Bacău se impune adoptarea în regim de urgență a proiectului de hotărâre, în condițiile 
art. 9, alin.2 din Regulamentul de organizare și funcționare a autorității teritoriale de ordine publică, 
aporobat prin HG 787/2002, potrivit căruia validarea noului membru se realizează în prima şedinţă în plen 
a consiliului judeţean. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul ordinii de zi, 
suplimentare. 

 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul ordinii de zi suplimentare şi se aprobă în 
unanimitate. 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   

 
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

◄ Se trece la primul  punct al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea îi dă cuvântul 
domnului director executiv Bogea Marius Ciprian, pentru a supune spre aprobare procesul-verbal al 
şedinţei extraordinare convocată de îndată din data de 14.11.2023. 

   ♣ Dl Bogea Marius Ciprian, director executiv, Direcţia juridică şi administraţie publică locală:   
Potrivit prevederilor  art.182 alin. (4) coroborat cu art.138 alin. (15) din  Codul administrativ cu 
modificările şi completările ulterioare, la începutul fiecărei şedinţe, secretarul general al  judeţului supune 
spre aprobare procesul-verbal al şedinţei anterioare. Având în vedere prevederile legale mai sus 
menţionate, supunem spre aprobare procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Judeţean Bacău din data de 14.11.2023. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la procesul-verbal al şedinţei 
extraordinare convocată de îndată  din data de 14.11.2023. 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării procesul-verbal al şedinţei extraordinare convocată de 
îndată din data de 14.11.2023 şi se aprobă în unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Bogea Marius Ciprian, director executiv, Direcţia juridică şi administraţie publică 
locală:Totodată, în conformitate cu prevederile art.243 alin.(1), lit. n), din Codul administrativ, cu 
modificările şi completările ulterioare, informez consilierii judeţeni cu privire la aplicabilitatea art.228 alin. 
(2), alin. (3), alin. (4) şi alin. (5) din acelaşi act normativ, conform cărora: 
 (2) În exercitarea funcţiei, consilierul judeţean aflat în una dintre situaţiile de conflict de interese, 
prevăzute la alin. (1) al aceluiaşi articol, are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului judeţean 
interesul personal  pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod 
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei. 
 (3) Ulterior anunţării interesului personal, consilierul judeţean nu mai este luat în calcul pentru 
cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul şi nu are 
drept de vot la adoptarea acestei hotărâri. 
 (4) Actele administrative emise ori adoptate sau actele juridice încheiate cu încălcarea prevederilor 
alin.(1) sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr.176/2010, cu modificările şi completările 
ulterioare. 
 (5) Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile alin. (1) şi legislaţia în materie privind conflictul de 
interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o 
perioadă de maximum 6 luni. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dacă sunt situaţii de incompatibilitate, vă rog să vă anunţaţi cei 
care nu participaţi la vot. 
  ♣ Dl Melinte Ion, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 13 de pe ordinea de zi. 
  ♣ Dl Isvoran Vasile, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 5 de pe ordinea de zi iniţială  şi la 
punctul 6 de pe ordinea de zi suplimentară. 
  ♣ Dna Pravăţ Silviu Ionel, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 2 şi punctul 5 de pe 
ordinea de zi iniţială şi la punctul 6 de pe ordinea de zi suplimentară. 
  ♣ Dl Pleşca George Bogdan, consilier: Nu voi participa la vot la punctul 4 de pe ordinea de zi 
suplimentară. 
 
 

 ◄ Se trece la punctul 2 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea  prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor 
speciale, aplicabile în anul 2024. 
 
 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

♣ Dl. Boca Laurenţiu, consilier: Domnule preşedinte, conform acestui proiect de hotărâre, am sesizat 
că sunt impozite şi taxe care se măresc mai mult decât valoarea inflaţiei şi Partidul USR va vota împotrivă, 
considerând că sunt creşteri mai mari decât ar fi fost normal. 

♣  Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am înţeles. 
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♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Intervenţia mea este punctuală. Legat de taxa introdusă la Muzeul de 
Istorie în care pe proiectele de asociere care se făceau şi până acum, nu era nicio taxă instituită pe grupurile de 
la şcoli, în care li se prezentau anumite teme pe domeniul de arheologie, istorie, proiecte foarte frumoase şi 
apreciate unde am participat şi eu. Cei de la muzeu fac lucruri de excepţie. Problema este, că prin instiuirea 
acestei taxe de 5 lei pe asociere, eu aş propune să nu introducem această taxă sau să fie măcar la nivelul de 2 
lei care este taxă pentru elevi.  

♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aveţi o analiză economică făcută de dumneavoastră? De ce 5 lei 
şi nu 2 lei? 

♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Pentru că am văzut că taxa pentru elevi era de 2 lei şi 2,50 lei, adică să 
păstrăm acea taxă, pentru elevi. 

♣ Dl. Valentin Ivancea, preşedinte: Să înţelegem că faceţi un amendament pentru taxa de 2 lei? 
♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Da, fac un amendament pentru taxa de 2 lei. 
 

      Nemaifiind observaţii, se supune aprobării amendamentul formulat de domnul consilier Bîrzu Ilie 
şi se votează cu 16 voturi pentru şi 19  abţineri. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu participă la vot. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

  x 

1. Andrieș Ionuț   x 
2. Bîrzu Ilie x             
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile   x 
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena   x 
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion   x 
9. Droiman Alexandru   x 
10. Enea Pavel Iulian   x 
11. Egarmin-Ana-Maria   x 
12. Filip Daniela   x 
13. Gavriliu Adrian   x 
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana   x 
16. Isvoran Vasile   x 

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu   x 
19. Munteanu George   x 
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian   x 
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu   x 
27. Patriche Emilian   x 
28. Pravăț Silviu Ionel - -         -         
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan    x 
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin   x 
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Vreau să fac următoarea precizare: referitor la cele două 
intervenţii, cred că lucrul care este cel mai puţin onest, este să fim ipocriţi. Noi vrem să funcţioneze 
muzeul şi toate instituţiile de cultură din subordine, dar dacă putem să fim populişti, o facem. De asta am 
lăsat să nu intervin, pentru că propunerile de taxe şi impozite care sunt aici, sunt la nivel minimal. Nu ştiu 
cum aţi determinat dumneavoastră domnule consilier, că nu se încadrează pe inflaţie, dar să ştiţi că este 
făcută în baza unei analize. Dacă propunerea domnului consilier Bîrzu, de scădere de la 5 lei la 2 lei era 
fundamentată în spate de o analiză economică, cred că o votam şi noi. Dar în condiţiile în care facem doar 
propuneri de dragul de a face propuneri şi a ieşi în faţa cetăţenilor şi a spune: ştiţi, noi am vrut aceleaşi 
taxe, dar ceilalţi le-au mărit. Nu s-a mărit decât în situaţia în care acest muzeu trebuie susţinut, dacă vrem 
să-l susţinem. Dacă vrem să-l închidem, rămânem la fel. Muzeul aşa cum este el, este energofag, se 
cheltuie foarte mulţi bani pe ceea ce înseamnă întreţinere, utilităţi, iar realizarea veniturilor proprii, 
reprezintă o ţintă, pentru directorul de la Muzeul de Istorie. Ori dacă noi, îl lăsăm fără instrumente, în 
mod evident, nici nu va putea să-şi îndeplinească activitatea de acolo şi nici colegii de la Muzeul de 
Istorie nu o să-şi poată să îndeplinească activitatea. Tocmai de aceea, propunerile care sunt făcute, sunt 
făcute de către aparatul de specialitate prin muzeu, pe fiecare în parte şi nu am intervenit pe ele într-un 
mod în care poate fi interpretat populist, ci doar din punct de vedere pragmatic,  aşa cum se întâmplă 
peste tot. Nu cred că puteţi să spuneţi dumneavoastră că ştiţi care este inflaţia în acest moment.  
 ♣ Dl Necula Cosmin, consilier: Stimaţi colegi, am să mă refer punctual la votul pe care l-am dat cu 
privire la amendamentul pe care l-a făcut domnul consilier Bîrzu. Într-adevăr sunt de acord cu 
dumneavoastră, nu pot să determin acum în cadrul acestei şedinţe pragul de inflaţie, dacă este mai mic 
sau mai mare. Pe de altă parte, votul pe care l-am exprimat alături de colegul meu, a fost fundamentat pe 
următorul considerent: fiind vorba de o instituţie de cultură, discutăm de un serviciu public. Serviciul 
public nu merge neapărat pe un principiu de rentabilitate economică. Principiul rentabilităţii sociale, adică 
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impactul social pe care poate să-l genereze o instituţie de cultură, consider şi aşa cum este specificat în 
legea cadru în Constituţie, atât pe cât se poate, zona de cultură, sănătate şi alte asemenea componente 
specifice, sunt în sarcina Consiliului judeţean sau în sarcina consiliilor locale, fapt pentru care o asumare 
a unei probleme de natură economică, exista posibilitatea să găsim teoretic, o resursă în acest sens, încât 
să diminuăm într-un fel sau altul pragul de rentabilitate economică. Poate pe viitor, în momentul în care şi 
aici  îmbrăţişez şi vă înţeleg  întru totul opinia dumneavoastră, cu privire la modificările făcute în timpul 
jocului. Este complicat să vii cu un fundament economic instantaneu în şedinţă, sau cu atât mai mult în 
momentul în care ţi-ai fundamentat, sau încerci să-ţi fundamentezi un buget de venituri şi cheltuieli pe o 
serie de taxe, să vii cu o serie de modificări. De aici pot să înţeleg şi opinia dumneavoastră, dar vreau să 
luaţi în calcul că sunt convins că nici eu şi nici colegul meu, nu am avut nimic populist în a susţine 
această propunere. Sunt convins că nici domnul Bîrzu, nu ar fi venit să se laude cu această propunere. 
Deci, pe cale de consecinţă,  poate data viitoare sau în momentul în care stabilim la anul, sau punctual, 
putem să facem o serie de derogări cu privire la o serie de activităţi de natură culturală, care vor avea sau 
au un potenţial impact asupra locuitorilor din judeţul Bacău. Impact pozitiv. Mulţumesc.  
 ♣ Dl. Boca Laurenţiu, consilier: La întrebarea dumneavoastră dacă am un calcul exact al inflaţiei, 
am găsit taxe mărite şi cu 40% . Nici într-un caz, inflaţia nu avea cum să ajungă la valoarea asta. Dacă 
dumneavoastră aşa aţi considerat, sau aţi mers pe rentabilitate completă în cultură, este o opinie. Nu 
există populism, aici există nişte bani din alte surse, care am putea susţine instituţiile de cultură. 
 ♣ Dna. Egarmin Ana Maria, consilier: Voiam să spun, că dincolo de taxe pentru elevi, pentru 
cultură în general, se pot realiza parteneriate printr-un protocol de colaborare. Cei de la muzeu pot face 
voluntariat, pot asigura gratuit desfăşurarea unor activităţi şi atunci dincolo de taxe, se pot găsi şi astfel de 
căi legale, pentru a-i scuti pe anumiţi elevi din anumite unităţi de învăţământ, de aceste taxe.   
 ♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Am făcut acest amendament, plecând de la ideea fundamentală care o 
consider eu, pentru că, copiii au nevoie să cunoască istoria, pentru că cei de acolo de la muzeu sunt 
experţi în domeniu şi nu aş fi vrut să punem o taxă care nu era până acum. Deci nu se plătea nimic pe 
aceste protocoale de asociere, pentru că muzeul făcea asociere cu şcolile şi şcolile, veneau cu grupuri de 
elevi şi prin asociere nu se plătea nimic, veneau cu copiii şi profesorii le prezentau. Având în vedere 
necesitatea cunoaşterii istoriei şi sunt oameni profesionişti la muzeu, în acest sens am venit cu această 
propunere, o taxă de 2 lei care era mai accesibilă. Mi-e teamă că în această situaţie, şcolile vor fi mai 
rezervate să facă aceste asocieri plătind această taxă, să ia de la fiecare copil 5 lei. Dirigintele, profesorul 
de istorie, care  vrea să meargă la muzeu, ar trebui să strângă aceşti bani de la copii, să-i predea pe bază 
de document, la muzeu. De aceea, cred că pentru interesul public general cum spunea şi domnul Necula, 
nu ar fi trebuit să venim cu această taxă. Într-adevăr, nevoia de venituri există, dar din punct de vedere al 
interesului public, interesul nostru pentru copiii noştri este să cunoască istoria noastră, avem nevoie să ne 
păstrăm identitatea. 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Haideţi să vă citesc eu din referatul de prezentare. 
Dumneavoastră, aţi ridicat o problemă care se vede pe undeva, că nu aţi citit cu atenţie ceea ce înseamnă 
mărirea de taxe şi impozite. Aşa se numeşte titlul proiectului, dar dacă vă uitaţi pe fiecare punct care a 
fost trecut acolo, se menţin taxele. Sunt două excepţii. Dacă ne referim la anul 2024, Complexul Muzeal, 
menţine valoarea taxelor pentru servicii prestate de muzeu, case memoriale, galerii de artă, la nivelul 
celor aprobate. Pe anul 2023, se propun două taxe noi din vânzarea materialelor care valorifică 
patrimoniul cultural al instituţiei judeţului, respectiv următoarele: Carpica 2022, volum de specialitate - 
70 de lei şi Podoabe de Patrimoniu - Muzeul de Istorie – 60 de lei. Activităţile de bază care se referă la 
vizitele elevilor din şcoli care nu suportă cheltuială, pe lângă programe educaţionale cu unităţile şcolare 
din municipiul Bacău, se fac pe baza unui protocol de colaborare. Asta nu înseamnă, că dacă  o clasă vine 
acum şi intră în muzeu, plăteşte. De asta v-am spus că sunt activităţi separate, care trebuie să prevadă o 
taxă. Vreau să mai precizez un lucru: eu cred că nu am fost foarte clar şi este vina mea. Muzeul „Iulian 
Antonescu” nu se finanţează integral doar de la bugetul Consiliului Judeţean. Are componentă de venituri 
proprii, prin care îşi realizează programe de dezvoltare. Dacă noi amputăm orice posibilitate de a-şi 
realiza aceaste programe, să nu avem pretenţii de la Muzeul „Iulian Antonescu”. Noi vrem şi cred că nu 
există dubii, că în ultimii 3 ani, ne străduim să investim în infrastructura de cultură. Avem Muzeul de 
Istorie care se va transforma, îl vom reloca şi se va face o construcţie nouă în care să nu mai avem atâtea 
cheltuieli, pentru că se va face pe principiul eficienţei energetice. Avem de asemenea, Biblioteca 
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Judeţeană care va fi un spaţiu multicultural. Aşa că nu putem fi sub nicio formă acuzaţi,  pentru taxa pe 
care dumneavoastră aţi propus-o de 2 lei faţă de 5 lei. De ce nu  de un leu?  Faceţi o propunere 
fundamentată din punct de vedere economic, nu din gură, că aşa din gură pot să spun şi eu că facem 
concurs de populism. Pun un leu şi am terminat.  
           ♣ Dl. Nechita Neculai, consilier: Domnule preşedinte, stimaţi colegi, eu am constatat altceva. 
Orice proiect pe care l-ar propune opoziţia, orice discuţie ar propune opoziţia, nu sunteţi de acord. Dacă 
Ilie Bîrzu  propunea 6 lei, eraţi de acord? Nu!  Deci, despre ce vorbim? 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Dar, nu vă este clar că avem majoritate? 
            ♣ Dl. Nechita Neculai, consilier:  Mulţumesc. Am înţeles. Deci nu mai propunem nimic. 
  ♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Vreau să vă spun că mi-am fundamentat această solicitare - 2 lei, 
pentru că în acest an elevii plătesc 2 lei când intră în muzeu, deci intrarea nu este gratuită, deci să 
plătească exact cum plătesc şi la acest protocol de asociere. Cu siguranţă aceste protocoale vor fi mai 
puţine, în momentul în care până acum nu se plătea şi de acum se va plăti 5 lei. Cred că acest 
amendament a fost de bun simţ.  
 

 Nemaifiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată fără 
amendamentul făcut de domnul consilier Bîrzu Ilie şi se aprobă cu 19 voturi pentru, 5 voturi împotrivă  şi 9 
abţineri. Domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu participă la vot. Domnul consilier Mititelu Mihai şi 
domnul consilier Gavriliu Adrian nu şi-au exercitat votul. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie   x 
2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu  x  
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica   x 
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana   x 
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x             
13. Gavriliu Adrian - - - 
14. Grițcu Gabriel   x 
15. Hîrțescu Roxana x   
16.  Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică   x 
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion  x  
21. Mititelu Mihai - - - 
22. Nechita Neculai   x 
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar   x 
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel - - - 
29. Popescu-Gagiu Ştefana                    x  
30. Poșa Irina Diana  x  
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius   x 
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin   x 
36. Vreme Valerian  x  

 ♣ Dl. Pleşca George Bogdan, consilier: Ştiu că acest proiect a stat 30 de zile în dezbatere publică. 
Dacă era un amendament serios şi voiaţi să fie fundamentat, putea să participe la această dezbatere publică 
şi să vină cu această propunere argumentată. Nu ştiu dacă domnul Bîrzu a mai fost prin Europa sau pe la 
alte muzee, dar nu ştiu unde a mai văzut el, intrare la un muzeu de un euro. Eu nu am mai întâlnit în ultima 
perioadă.   
  ◄ Se trece la punctul 3 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de analiză și acoperire a riscurilor de pe 
teritoriul județului Bacău. 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 
voturi pentru. Domnul consilier Mititelu Mihai, nu şi-a exercitat votul. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Bîrzu Ilie x   
2. Andrieș Ionuț x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   

7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x             
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   
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17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai -        - - 
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   

27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 4 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea 
obiectivului de investiții ,,Lucrări de consolidare sector de drum judetean DJ 117, zona Chira, județul 
Bacău”. 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul. 
 

 
 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x            
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x            

17.  Marcu Costică  x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian - - - 

 

 ◄ Se trece la punctul 5 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați – fază 
Proiect tehnic, pentru obiectivul de investiții „Creșterea eficienței energetice în clădirile publice – 
Filarmonica Mihail Jora, Bacău” finanțat de către Administraţia Fondului pentru Mediu, prin Programul 
privind creşterea eficienţei energetice şi gestionarea inteligentă a energiei în clădirile publice. 

 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 33 

de voturi pentru. Domnul consilier Isvoran Vasile şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ione, nu participă la vot. 
Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul. 

 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile - - - 
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel - -          -  
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29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian - - - 

 ◄ Se trece la punctul 6 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri si cheltuieli al Judeţului Bacău, 
pe anul 2023. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 de 

voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul. 
 

 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica        x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x            
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x    
36. Vreme Valerian - - - 

◄ Se trece la punctul 7 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind revocarea dreptului de folosinţă gratuită constituit în favoarea 
Fundaţiei de Sprijin Comunitar Bacău asupra Districtului Podu Turcului şi a  terenului aferent acestuia. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Vreme Valerian, nu şi-a exercitat votul. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian - - - 

 ◄ Se trece la punctul 8 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea protocolului încheiat între Judeţul Bacău şi 
Administraţia Bazinală de Apă Siret în vederea realizării obiectivului de investiţii ,,Creşterea 
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accesibilităţii şi conectivităţii la reţeaua rutieră TEN-T  a drumurilor judeţene DJ 206B (intersecţie cu DJ 
119D)-Parava şi Rădoaia - Dumbrava (intersecţie cu DJ 119) Jud Bacău” . 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x           
30. Poșa Irina Diana x           
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 9 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind darea în administrare a imobilelor cu nr. cadastral 62292 - teren 
în suprafaţă de 554 mp și cu nr. cadastral 62292 - C3 - Bază salvamont, situate în loc. Slănic - Moldova, 
str. Mihalache Spiridon, nr. 6, jud. Bacău, aflate în domeniul public al Judeţului Bacău către Serviciul 
Public Judeţean pentru Promovarea Turismului şi Coordonarea Activităţii de Salvamont Bacău. 

 

     Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 

 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 

  ◄ Se trece la punctul 10 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind schimbarea destinaţiei unor bunuri imobile inscrise în Cartea 
Funciară nr.60199 Podu Turcului, care aparţin domeniului public al Judeţului Bacău, în vederea trecerii 
acestora din domeniul public al Judeţului Bacău în domeniul public al Comunei Podu Turcului. 

 
 

 Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
  Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x            
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 ◄ Se trece la punctul 11 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanţări rambursabile interne în 
valoare de 81.982 mii lei. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Mititelu Mihai, nu şi-a exercitat votul. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai -         - - 
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Aş vrea să fac câteva precizări. Acest proiect se referă la 
cofinanţarea ce ne revine nouă, pentru proiectele pe care le avem în derulare la nivelul judeţului Bacău pe 
PNRR cu destinaţie foarte clară. Va urma o perioadă de negocieri şi vom prezenta situaţia împrumutului. 
Este un proiect de hotărâre care era extrem de necesar, pentru bugetul anului următor.  
 
  ◄ Se trece la punctul 12 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind plata cotizaţiei anuale de membru a Autorităţii Teritoriale de 
Ordine Publică Bacău către Asociaţia Naţională a Autorităţilor Teritoriale de Ordine Publică 
,,ANATOP”, aferentă anilor 2022 și 2023. 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
        Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 
unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ 

ABȚINE
RE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

  ◄ Se trece la punctul 13 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea preţurilor medii la principalele produse agricole și 
al masei verzi de pășune pentru anul 2024, în judeţul Bacău. 
 

 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
 

      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 
de voturi pentru. Domnul consilier Melinte Ion, nu participă la vot. 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion - - - 
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x            

 

  ◄ Se trece la punctul 14 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind avizarea analizei elaborată și fundamentată de Regia 
Autonomă Aeroportul Internațional „George Enescu” Bacău, în vederea exceptării acesteia de la aplicarea 
prevederilor Capitolului III, secțiunea 2 din Legea 296/2023 privind unele măsuri fiscal-bugetare pentru 
asigurarea sustenabilității financiare a României pe termen lung,cu modificările ulterioare. 
 

 ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Am să fac o precizare ca să ştiţi de ce s-a trecut prin acest 
memorandum şi de ce solicităm excepţie de la Legea nr.296/2023. Pentru faptul că noi, suntem exact în 
numărul de personal aprobat de către autoritate, că altfel nu am putea să funcţionăm. Ca atare, nu am 
putea să avem autorizarea şi avizarea autorităţii. Se impune a se intra pe excepţii aşa cum prevede şi 
legea. Se îndeplinesc condiţiile cumulativ că suntem excepţii pe Aeroport. Nu putem funcţiona sub număr 
de personal care ar reieşi dacă s-ar reorganiza într-un anume fel în conformitate cu aplicarea Legii nr.296. 
 
 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate.  
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x   

1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x            
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x   
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

  ◄ Se trece la punctul 15 al ordinii de zi. Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă Raportul 
de audit financiar asupra situațiilor financiare consolidate ale Județului Bacău la data de 31.12.2022. 
 
  ♣ Dl Valentin Ivancea, preşedinte: Este doar o prezentare. Dacă aveţi întrebări, vă stăm la 
dispoziţie.   
 

  ◄ Se trece la punctul 16 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- economici pentru realizarea 
obiectivului de investiție “Modernizarea infrastructurii din zona Orizont-strada Mercur și Amenajarea 
Pieței Casei de Cultură, Municipiul Onești“ județul Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

  

 ◄ Se trece la punctul 17 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico- economici pentru realizarea 
obiectivului de investiție “Lucrări de modernizare și dotare Biblioteca Municipală “Radu Rosetti” 
Onești“. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
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Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

  ◄ Se trece la punctul 18 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul 
de aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei și a statului de funcţii pentru aparatul 
de specialitate al Consiliului Judeţean Bacău și a Regulamentului de organizare și funcționare a aparatului 
de specialitate, precum și a celorlalte structuri funcționale din cadrul Consiliului Județean Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 19 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii și a Regulamentului 
de organizare și funcționare ale Bibliotecii Județene ,,C. Sturdza’’ Bacău.  
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 35 

de voturi pentru. Domnul consilier Pleşca George Bogdan, nu participă la vot. 
 

 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   

6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
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15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   

26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  - - - 
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 ◄ Se trece la punctul 20 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a statului de funcţii si a Regulamentului 
de organizare și funcționare ale Centrului Județean pentru Conservarea și Promovarea Culturii 
Tradiționale Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 21 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Județean 
Bacău nr. 137/2023 privind aprobarea organigramei și a statului de funcții la Filarmonica „Mihail Jora” 
Bacău, cu modificările ulterioare. 
 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă cu 34 

de voturi pentru. Domnul consilier Isvoran Vasile şi domnul consilier Pravăţ Silviu Ionel, nu participă la vot. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   

13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile - -           - 
17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel - -           - 
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29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   

33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 

 ◄ Se trece la punctul 22 al ordinii de zi.  Domnul preşedinte Valentin Ivancea prezintă referatul de 
aprobare la proiectul de hotărâre privind validarea ca membru al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 
Bacău, în mandatul 2020-2024 a domnului comisar-șef de poliţie Ciobotici Silviu, împuternicit şef al 
Inspectoratului de Poliţie Judeţean Bacău. 
 

 

   Sunt consultaţi consilierii judeţeni dacă au observaţii cu privire la proiectul de hotărâre prezentat. 
      Nefiind observaţii, se supune aprobării proiectul de hotărâre în forma prezentată şi se aprobă în 

unanimitate. 
 

 
Nr. 
crt. 

Nume și prenume 
consilier județean 

Votat 
PENTRU 

Votat 
ÎMPOTRIVĂ ABȚINERE 

 
Ivancea Valentin, 
președinte 

x  
 

 
1. Andrieș Ionuț x   
2. Bîrzu Ilie x   
3. Boca Laurențiu x   
4. Budacă Vasile x   
5. Coșa Maricica x   
6. Cosma Elena x   
7. Cristea Tina Oana x   
8. Cucerescu Ion x   
9. Droiman Alexandru x   
10. Enea Pavel Iulian x   
11. Egarmin-Ana-Maria x   
12. Filip Daniela x   
13. Gavriliu Adrian x   
14. Grițcu Gabriel x   
15. Hîrțescu Roxana x    
16. Isvoran Vasile x   

17. Marcu Costică x   
18. Margină Gelu x   
19. Munteanu George x   
20. Melinte Ion x   
21. Mititelu Mihai x   
22. Nechita Neculai x   
23. Necula Cosmin x   
24. Nistor Adrian x   
25. Olteanu Petre-Cezar x   
26. Panfil Gelu x   
27. Patriche Emilian x   
28. Pravăț Silviu Ionel x   
29. Popescu-Gagiu Ştefana                     x   
30. Poșa Irina Diana x   
31. Pleșca George Bogdan  x   
32. Pîslaru Marius x   
33. Scripăț Constantin x   
34. Țaga Aurelia absent   
35. Șova Sorin x   
36. Vreme Valerian x   

 
 

♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Vreau să mai fac o precizare. Amendamentul pe care l-am făcut, l-am 
făcut în numele grupului consilierilor  PNL şi eu dacă eram în locul dumneavoastră, acceptam acel 
amendament.  

♣ Dl. Ivancea Valentin, preşedinte: Mulţumesc, dar nu sunteţi în locul meu.  
♣ Dl. Bîrzu Ilie, consilier: Vreau să urez la mulţi ani tuturor colegilor cu ocazia de Zilei 

Naţionale şi tuturor românilor, să iubească România şi Tricolorul. 
♣ Dl. Ivancea Valentin, preşedinte: Domnule consilier Bîrzu, câteodată îmi doresc să fiţi în 

locul meu şi pe de altă parte, haideţi să vă articulaţi. În momentul când aveţi o intervenţie, spuneţi că 
vorbiţi în numele colegilor ca lider de grup, că acesta este punctul de vedere, nu? Nu este nicio problemă 
faptul că am acceptat. Eu am doar un singur vot, v-aţi supus plenului. Vă mulţumesc şi vă doresc şi eu la 
mulţi ani pentru ziua de 1 Decembrie şi le urez la mulţi ani şi celor care îşi serbează ziua de Sf. Andrei.  

◄ Nemaifiind alte intervenţii, domnul preşedinte Valentin Ivancea declară închise lucrările 
şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean  Bacău din data de 29.11.2023  pentru care s-a încheiat prezentul 
proces-verbal. 
 

 
 

 PREŞEDINTE, 
     Valentin IVANCEA                                                   SECRETAR  GENERAL AL JUDEŢULUI, 
                                                                                                          Dr. Elena - Cătălina ZARĂ 
 
 
 
 

                                                                                                                                                                                                                              Întocmit, 
Parascovia Buftea  


